
FAUMØTE  

 

Møtet gjelder: FAU Tonstad skole 

 

Dato, tid og sted: 02.03.23 kl 18-19.30 
 

  Møtedeltakere: FAU-medlemmer med vara, og fungerende rektor Sverre Vikhammermo 

 

Møteleder: 

Marit Elvebakk 

 

Referent:  

Janet Arabinare 

 

 

 

Møteinnkaller: 

Marit Elvebakk 

 

 

 

Forfall:    
 

 

Nr Sak 

1 Godkjenning av innkalling og saksliste.  

Godkjent 

 

 

2 Informasjon fra skole og brukerråd 

 
Sverre vikhammermo er tilstede for rektor. Skal være tilstede mens rektor er sykemeldt 
frem til 17.mars. Rektor er tilbake mer etter påske.  
 
Skidag vel gjennomført selvom det ble en regntung dag. 
 
Innskriving i går for 1.klassinger, 61 nye elever, går ut 40 10.trinns elever.  
 
Skal ha møte med kommunal sjef i april om rom og hva de kan hjelpe oss med. 
 
Ungt entreprenørskap har vært på besøk på ungdomstrinnet som skal gagne 
lokalbefolkningen. En gruppe på 8.trinn vant forslag om å lage drivhus på taket på 
skolen for å dyrke grønnsaker. 
 
Har en del utfordring på morgenen med kjøring og av/påstigning og parkeringene blir 
veldig dårlig.  Sendt ut informasjon om dette til foreldre. 
 
 



3 Årshjul 

 
- Sykkelverksted 26. april fra kl 17.30 og utover. 
Utstyr blir levert 25.april og hentet 27.april.  
Marius blir med som reperatør.  
Intersport kommer innom, skal også spørre XXL, coop sport om utstyr.  
Viggo og Øyvind melder seg til sykkelverksted.  
Kenneth? Har vært med på å arrangere tidligere, så vi forhører også med han om han 
har mulighet til å delta.  
 
Vannkran ute? Sverre Vikhammermo sjekker dette videre.  
 
- 17. mai 
6.klasse har ansvaret for dette. Elisabeth jobber med trinnkontaktene. 
 
- Temadag 29. mars (ny dato: 12.april fra kl 18-19:30?), foreldrekveld med innleid 
foredragsholdere. Nettvett/gaming tema. Utfordringer og det positive med 
nett/gaming.  
I for hadde vi tema som nærmiljø og inkludering.  
Temadag: Janet, Gunn, vara Nancy melder seg som ansvalige for 3. Må leie gymsalen.  
Invitere kommende 1.klassinger også til temadagen.  
Ha med tolk,  både på invitasjon og oversettelser på dagen.  
 

4 Oppfølging av saker fra tidligere møter 
- Søknad om midler til ballbinge 
  
Rektor har gitt klarsignal om at alt er i orden for igangsetting av prosjektet.  
 
Skolen hadde befaring i desember av AUF ang. skolestruktur.  
 

 

 
 

5 Økonomi 
 
Ingenting nytt, har ca 30 000 på konto. Brønnøysundreg ok. 
Gruppa diskuterer forslag til ulike dugnader vi kan gjøre. 



6 Eventuelt 
Spørsmål om hvordan resultatsamtalen gikk i januar? 
Skolen og FAU føler de fikk frem alt de ønsket å legge frem. FAU fremsnakket skolen 
samtidig som de fikk frem bekymringer og utfordringer. To elever fra 9ende. trinn var 
også med og fikk frem elevenes synspunkter.  
 
Et ønske til neste møte: ta opp tråden for dugnad. 

7  Neste møte 
30.mars 2023 personallrommet Tonstad skole kl 18-1930.  
 

 

 


